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Naomi (2016) 

Timo (2019)  

Onze kinderen gaan met veel plezier naar de BSO op de 

Rehoboth. Het is fijn voor de kinderen dat ze niet naar een 

andere locatie heen hoeven.  

Rehoboth 

Ik ben lid van de OC sinds 2023 

Ik ben OC-lid omdat ik heb belangrijk vind om een stem 

van ouders vanuit de Rehoboth te zijn richting Stichting 

Kwest.  

 


